
Els Vanoirbeek is verant-

woordelijk voor de jeugdaf-

deling van de Openbare 

Bibliotheek Genk en ze is 

lid van de vakgroep Jeugd 

van de VVBAD sinds 2012. 

In haar vrije tijd houdt Els 

ervan om haar gezin en 

vrienden culinair te ver-

wennen. Ze houdt van cul-

tuur en natuur en geniet 

graag van een goed boek 

in de tuin.

Els Vanoirbeek:

“Voor mij is het contact met de kinderen 
het allerbelangrijkste”

“WE BEREIKEN DE VOLLEDIGE LAGERE SCHOOLBEVOLKING 
EN BEHOREN TOT HET COLLECTIEVE GEHEUGEN VAN DE 
GENKSE JEUGD!”

Hoe ben je in de bibliotheeksector beland? 
Heel toevallig, in 1988, na een tegenslag in het 
hoger onderwijs zag mijn moeder een adver-
tentie voor de opleiding die toen nog ‘de 
Initiatie…‘ heette. Nog voordat ik de opleiding 
voltooid had, kon ik een vervanging van een 
paar uurtjes doen in de bib van Genk. Het vol-
gende jaar startte ik de opleiding Toegepaste 
Communicatie. Mijn uurtjes in de bib waren een 
welgekome weekendjob. Na een onderbreking 
van negen jaar in de communicatiesector ben 
ik teruggekeerd naar de Bib. Eerst enkele jaren 
als deeltijds baliemedewerker, vanaf 2004 als 
medewerker van de Bibtruck die ik mee mocht 
opstarten en sinds 2011 als verantwoordelijke 
voor de jeugdafdeling.

Hoe lang ben je al actief binnen de VVBAD? 
Toen ik verantwoordelijk werd voor de jeugd-
afdeling werd ik uitgestuurd om contacten te 
leggen boven het lokale niveau, om de vin-
ger aan de pols te houden. Ik nam daarvoor al 
regelmatig deel aan activiteiten georganiseerd 
door de vakgroep Jeugd. 

Wat haal je er voor jezelf uit, zowel persoonlijk 
als professioneel? 
De ontmoetingen met de andere leden van de 
vakgroep zijn steeds heel inspirerend. Ik steek 
er heel wat van op. Er is telkens een aangename 
uitwisseling van ideeën. 

Wat heb je al kunnen verwezenlijken? 
De Genkse bibtruck rijdt ondertussen al tien 
jaar naar alle Genkse scholen. Onze scho-
lenwerking in de bib is heel uitgebreid. We 

bereiken dus de volledige lagere schoolbevol-
king en behoren tot het collectieve geheugen 
van de Genkse jeugd! De jeugdafdeling heeft 
heel wat veranderingen ondergaan de laatste 
jaren. Het is een echte ontmoetingsplek voor 
jonge gezinnen en al lang geen klassieke bib 
meer waar je in stilte boekjes zoekt. Ik probeer 
er met het team een zo aangenaam mogelijke 
belevenis van te maken, waar iedere bezoeker 
zich welkom voelt. Dat lukt, en daar ben ik best 
trots op.

Hoe zie je de sector in de toekomst evolueren? 
De jeugdbib zal nog meer dan nu een edu-
catieve, culturele en sociale rol spelen. De 
klassieke bibliotheektaken zullen efficiënter 
(gecentraliseerd?) uitgevoerd worden en daar-
door kunnen de jeugdmedewerkers meer inge-
zet worden voor educatie en het bereiken van 
verschillende doelgroepen. 

Wat is je leukste bibliotheekervaring? 
Voor mij is het contact met de kinderen het 
allerbelangrijkste. Glunderende kinderogen, 
daar haal ik heel veel energie uit. Een luid scha-
terende klas, een peuter die in de verteltent 
een boek ‘navertelt’, het enthousiasme waar-
mee onze jeugdmensen elke dag opnieuw de 
klassen onthalen, dat maakt me blij! 
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